

Busz házirend

1. A buszon nem eszem és nem iszom, tilos a buszon enni és inni. A buszra meleg, forró italt nem viszek (balesetveszélyes!).
2. A buszt kizárólag utcai viseletben (ruha és cipő) lehet igénybe venni. Amennyiben a hallgató a gyakorlaton használatos köpenyben, overálban, csizmában érkezik a gépkocsivezető megtagadhatja a felszállást a buszra (fertőzésveszély!). Váltócipő hozatala kötelező! A használt, koszos ruhát, csizmát kizárólag csomagolt állapotban lehet szállítani a csomagtérben.
3. Nagy hátizsákkal, csomaggal nem megyek fel az utastérbe, azokat a csomagtérben helyezem el.
4. A busz üléseket rendeltetésszerűen használom, a lábamat semmilyen formában nem teszem fel az ülésre.
5. Az utazás során a biztonsági övet becsatolom, az ülésemről nem állok fel (balesetveszély forrás!)
6. A busz tisztaságára figyelek, mert az autóbusz tisztaságáért a gépkocsivezető a felelős és ő nem takarító.
7. Vigyázok a busz felszerelésére, berendezésére. Ha valamiben kárt csinálok azonnal, de legkésőbb leszálláskor jelzem a gépkocsivezetőnek. Az okozott kárért anyagi felelősséggel tartozom.
8. Leszállás előtt ellenőrzöm az ülésemet és annak környezetét. Az ülést (háttámla, karfa), a lábtartót és a függönyt visszaállítom alaphelyzetbe.
9. A buszon nincsen lehetőség a keletkezett szemet szelektív gyűjtésére, így azt leszálláskor magammal viszem és elhelyezem az arra alkalmas hulladékgyűjtő edényzetben.
10. Kisállatot (kutya, macska, hörcsög.. stb.) kizárólag hordozóban lehet szállítani, a hordozót a csomagtérben kell elhelyezni.
11. A busz menetrendet pontosan betartom, tisztelem hallgató társaim, tanáraink és a gépkocsivezető értékes idejét.
12. Elolvastam, megértettem és elfogadom a busz házirendet.

Bus Rules

1. I don't eat and drink on the bus. It is forbidden to eat and drink on the bus. I do not board the bus with hot drinks (accident hazard!).
2. I always wear proper street clothes and shoes on the bus. I do not board the bus in my veterinary practice outfit (lab coat, overall, boots). I understand that the bus driver may deny permission to board if I wear such outfit (infection hazard!). It is mandatory to bring a change of shoes! I understand that used or dirty clothes are not allowed in the luggage compartment unless properly packaged.
3. I do not carry my big backpack or package to the passenger compartment. I place them in the luggage compartment.
4. I use bus seats as required by the travel regulations, I never put my feet up on the seat.
5. I keep my safety belt fastened throughout the journey; I do not stand up from my seat (accident hazard!).
6. I keep the bus clean, because drivers are responsible for cleanliness on the bus, but cleaning after me is not part of their job.
7. I take care not to damage the equipment of the bus. If I cause any damage, I inform the driver immediately or upon unboarding at the latest. I bear material liability for the damage caused.
8. Before unboarding, I check my seat and its surroundings. I reset the seat (back, armrest), the footrest and the curtains to their original position.
9. I understand that the bus does not have selective waste containers, so I take my garbage with me when I unboard the bus and place the garbage in the appropriate selective waste containers.
10. I understand that pets (dogs, cats, hamsters, etc.) can only be transported in pet carriers, and the pet carriers must be placed in the luggage compartment.
11. I board the bus in time as required by the schedule. I respect the precious time of my fellow students, teachers and the bus driver.
12. I have read, understood and accepted the Bus Rules.

Busrichtlinien

1. Ich esse und trinke nicht im Bus, Essen und Trinken ist im Bus verboten. Ich nehme keine warmen, heißen Getränke mit in den Bus (Unfallgefahr!).
2. Der Bus darf nur in Straßenkleidung (Kleidung und Schuhe) benutzt werden. Kommt der Schüler in Mantel, Overall oder Stiefeln, die während der Übung getragen werden kann der Fahrer den Zutritt verweigern (Infektionsgefahr!). Wechselschuhe ist zwingend mitzubringen! Gebrauchte, verschmutzte Kleidung und Stiefel dürfen nur verpackt im Gepäckraum transportiert werden.
3. Ich betrete den Fahrgastraum nicht mit großen Rucksäcken oder Gepäckstücken, sondern lege diese im Gepäckraum ab.
4. Ich benutze die Sitze im Bus bestimmungsgemäß, stelle meine Füße nicht auf die Sitze.
5. Ich schnalle mich während der Fahrt an und stehe nicht von meinem Sitz auf (Unfallgefahr!).
6. Ich achte auf Sauberkeit im Bus, da der Busfahrer für die Sauberkeit verantwortlich ist und nicht als Reinigungskraft fungiert.
7. Ich gehe pfleglich mit der Ausstattung und Einrichtung des Busses um. Sollte ich etwas beschädigen, melde ich dies unverzüglich, spätestens jedoch beim Aussteigen, dem Fahrer. Ich bin für den entstandenen Schaden finanziell verantwortlich.
8. Ich überprüfe meinen Sitzplatz und dessen Umgebung vor dem Aussteigen. Ich bringe den Sitz (Rückenlehne, Armlehnen), die Fußstütze und den Vorhang wieder in ihre ursprüngliche Position.
9. Da im Bus keine Möglichkeit zur getrennten Müllsammlung besteht, nehme ich diesen beim Aussteigen mit und werfe ihn in den dafür vorgesehenen Abfallbehälter.
10. Kleintiere (Hunde, Katzen, Hamster etc.) dürfen nur in einer Transportbox transportiert werden. Die Transportbox muss im Gepäckraum untergebracht werden.
11. Ich werde den Busfahrplan strikt einhalten und die wertvolle Zeit meiner Mitschüler, Lehrer und des Busfahrers respektieren.
12. Ich habe die Busregeln gelesen, verstanden und akzeptiere sie.